

康融快訊

Hong Yung Express

康融服務有限公司(康融)是扶康會於2004年成立的社會企業,附設專業的滅蟲隊伍,成員為香港蟲害協會技術人員,並持有香港理工大學「害蟲防制及安全使用除害劑」及香港大學「有害生物防治課程」證書。

本公司採用政府註冊環保滅蟲藥物,配合噴霧機及器材,按害蟲習性挑選施藥位置,確保藥物達至最有效的控制,有效快捷消毒空氣,控制害蟲、跳蚤及消除細菌所產生之異味,藥力持久且對人畜無害,安全可靠。

Established as a social enterprise under Fu Hong Society in 2004, Hong Yung Service Limited (Hong Yung) has set up a professional pest control team. Its team members are technicians of Hong Kong Pest Control Association, and possess the Hong Kong Polytechnic University's Certificate in "Pest Control and Pesticide Safety" as well as The University of Hong Kong's "Pest Control Course" Certificate.

Our Company uses government-registered environmental friendly pest control drugs and is equipped with sprayer and appliances. By identifying spraying position that accords with pest habits, optimal results are achieved which include effective air sterilization, pest and flea control, as well as elimination of odour produced by the germs. With long lasting effect, the drugs we used are safe and reliable, and harmless to humans and animals.

室內滅蟲 杜絕害蟲滋生
空氣消毒 減低病菌傳播
「康融」滅蟲消毒服務 幫到您!
Indoor Pest Control Eliminating pest breeding
Air Sterilization Reducing the spread of germs
"Hong Yung" Pest Control and Sterilization
Service can lend you a hand!



請支持弱勢社群自力更生,「康融」滅蟲消毒的服務
熱線為9129-1330,歡迎致電查詢及免費報價,
多謝惠顧!

Please support the disadvantaged for self-reliance,
Service Hotline for Hong Yung Pest Control
and Sterilization: 9129-1330. We welcome
telephone enquiry and offer free quotation.
Thank you for your business!

「康融」滅蟲消毒優惠

Discount for Hong Yung Pest Control and Sterilization

由即日起至2013年3月底,首次惠顧客戶,可獲5折優惠,即以\$600體驗價,
享用總\$1,200的「滅蟲噴灑」、「廚房蟑螂藥餌」及「空氣消毒」服務

From now on till the end of March 2013, first time customers will enjoy a 50% discount on our "Pest Control Spray," "Kitchen Cockroach Baiting" and "Air Sterilization" Service. Original cost is \$1,200 in total, now for only \$600.

備註:

1. 以上範圍只適用於首次使用客戶;
2. 範圍只限室內及1,000平方呎或以下單位;
3. 如單位超過1,000平方呎,或需要白蟻防治服務,價錢另儀,歡迎來電查詢;
4. 康融服務有限公司保留首次優惠最終使用權。

Remarks:

1. The above discount is valid only for first time customers;
2. Valid only for indoor unit with area under 1,000 sq ft;
3. Price is negotiable for units with area over 1,000 sq ft, or if termite control is required, please phone us for further information;
4. Hong Yung Service Limited reserves the right to finalize the terms and use of first-time offer.

電話 Telephone: 9129-1330 / 3518-4333

傳真 Fax: 3764-9932 電郵 Email: hys@fuhong.org

網頁 Website: www.hongyung.com.hk

地址 Address: 新界荃灣石圍角邨2號停車場地下 G/F, No. 2 Carpark, Shek Wai Kok Estate, Tsuen Wan, New Territories

歡迎來電查詢報價 Please phone us to make a quotation